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Internaten  -  Leerlingen die door de jeugdrechter geplaatst worden

Internaten bieden aan kinderen vaak een structuur en (studie)begeleiding die ouders, 
door een drukke baan of andere reden, niet (meer) kunnen bieden. Maar ook 
jeugdrechters verwijzen soms leerlingen door naar internaten, vaak wegens gebrek aan 
plaatsen in de jeugdhulpvoorzieningen.

Hoeveel leerlingen werden in de voorbije 10 jaar naar internaten doorverwezen door de 
jeugdrechter of de bijzondere jeugdhulp? Graag een overzicht per jaar en per provincie 
en per soort internaat. Hoeveel procent maken zij telkens uit van het totale aantal 
leerlingen dat op internaat zit?
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We kunnen cijfers aanleveren van het aantal kinderen en jongeren dat via een jeugdrechter 
op internaat verblijft sinds 2018. 

 In 2018 gaat het in totaal om 980 kinderen en jongeren waarvan er 199 uit 
Antwerpen, 161 uit Limburg, 218 uit Oost-Vlaanderen, 86 uit Vlaams-Brabant en 
Brussel en 316 uit West-Vlaanderen. 

 In 2019 gaat het in totaal om 976 kinderen en jongeren waarvan er 181 uit 
Antwerpen, 172 uit Limburg, 219 uit Oost-Vlaanderen, 64 uit Vlaams-Brabant en 
Brussel en 340 uit West-Vlaanderen.

 In 2020 gaat het in totaal om 1060 kinderen en jongeren waarvan er 190 uit 
Antwerpen, 163 uit Limburg, 256 uit Oost-Vlaanderen, 81 uit Vlaams-Brabant en 
Brussel en 370 uit West-Vlaanderen.

 In 2021 gaat het in totaal om 1173 kinderen en jongeren waarvan er 218 uit 
Antwerpen, 173 uit Limburg, 274 uit Oost-Vlaanderen, 112 uit Vlaams-Brabant en 
Brussel en 396 uit West-Vlaanderen.

Wij registreren niet het soort internaat.

De verhouding ten opzichte van het totaal aantal kinderen op internaat kunnen we niet 
aanleveren, aangezien we niet beschikken over cijfers m.b.t. de totale capaciteit van de 
internaten beschikken.


